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Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów,

które odbylo sie w dniu 17 maja 2010 r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji przewodniczyl - Przewodniczacy Komisji

Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa - Pan Henryk Nowak.

Ad. l.

Przewodniczacy Komisji Pan Henryk Nowak o godz. 13:15 otworzyl wspólne posiedzenie

Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzil, iz zgodnie z lista obecnosci w posiedzeniu

uczestniczy 12 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych opinii.

Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ad. 2.

Przewodniczacy Komisji Pan Henryk Nowak zapytal czy sa uwagi w sprawie proponowanego

porzadku obrad?

Skarbnik Robert Zwierzynski - poprosil o wyrazenie zgody na wprowadzenie zmian - wycofanie

projektu uchwaly 3.4 w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok (kwota 1 500 zl) ze

wzgledu na wycofanie sie wplacenia darowizny oraz wyrazenie zgody na wprowadzenie do

proponowanego porzadku obrad projektu uchwaly 3.8 w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów

na 2010 rok ( kwota 1 500 zl ) oraz projektu uchwaly 3.9 w sprawie zmian budzetu Gminy

Ksawerów na 2010 rok (kwota 3 000 zl).

Wobec braku innych wniosków Przewodniczacy Komisji - Pan Henryk Nowak postawil

wniosek o zatwierdzenie proponowanego porzadku obrad wraz z przyjeta poprawka.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak stwierdzil, ze czlonkowie stalych komisji w

glosowaniu - 12 glosów "za" , bez glosów przeciwnych i wstrzymujacych sie zatwierdzil

nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Opiniowanie projektów uchwal na LXII Sesje Rady Gminy Ksawerów.

3.1. w sprawie zmiany uchwaly w sprawie oplat za swiadczenia przedszkola publicznego

prowadzonego przez Gmine Ksawerów

3.2. w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Pabianickiego



3.3. w sprawie odplatnego nabycia odcinka sieci wodociagowej w ul. Tymiankowej

3.4. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok ( 4850 zl)

3.5. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok ( 700 zl)

3.6 w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok (2058 zl)

3.7. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok ( 1 500 zl)

3.8. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok (3 000 zl)

4. Sprawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Ad 3.1.

Mlodszy referent Karolina Kosakowska - ustawa z dnia 7 wrzesnia 1991 r. o systemie oswiaty.

Rozdzial 2 - Wychowanie przedszkolne, obowiazek szkolny i obowiazek nauki;

Art. 14, ust. 5 "Oplaty za swiadczenia prowadzonych przez gmine przedszkoli publicznych ustala

rada gminy, a w przypadku innych przedszkoli publicznych - organ prowadzacy te przedszkola, z

uwzglednieniem art. 6 pkt 1."

W wyniku zapisu wspomnianego w/wart., wynika, iz do kompetencji rady gminy nalezy

podjecie uchwaly w sprawie oplat za swiadczenia przedszkola publicznego prowadzonego przez

Gmine Ksawerów.

Uchwala w sprawie oplat za swiadczenia przedszkola publicznego zostala podjeta 30

grudnia 2002 r., ale jej zapis dotyczy wylacznie gminnego przedszkola w Widzewie. W zwiazku z

utworzeniem oddzialów przedszkolnych w Szkole Podstawowej w Woli Zaradzynskiej zaistniala

koniecznosc w zwiazku z zapisem wyzej wspomnianego art. 14 ust. 5 ustawy o systemie oswiaty

ustahmia oplat za swiadczenia w oddziale przedszkolnym w szkole podstawowej.

Slusznym i najbardziej racjonalnym rozwiazaniem, a przy tym najmniej konfliktowym i

problematycznym jest ustalenie identycznych oplat w gminnym przedszkola i w oddziale

przedszkolnym, poprzez podlaczenie oddzialów przedszkolnych do funkcjonujacej juz uchwaly.

W zaistnialym stanie faktycznym i obowiazujacym stanie prawnym podjecie niniejszej

uchwaly jest w pelni uzasadnione.

Radna Maria Wróbel- zapytala od kiedy rusza oddzial przedszkolny?

Mlodszy referent Karolina Kosakowska - od 4 maja 2010 r. ruszyl juz oddzial.

Radna Helena Rusak - zapytala o liczbe dzieci uczeszczajacych do przedszkola?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - 26 dzieci jest w tej nowej grupie.

Mlodszy referent Karolina Kosakowska - od wrzesnia rusza dwa oddzialy przedszkolne.



Zastepca Wójta Rafal Tustanowski - od wrzesnia lacznie do trzech przedszkoli uczeszczac bedzie

150 dzieci.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - brak wolnych miejsc zwiazany jest z tymczasowym

zameldowaniem w Ksawerowie dzieci z gmin sasiadujacych. Na dzien dzisiejszy brak jest wolnych

miejsc. Wszystkie miejsca sa zajete.

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski - prywatne przedszkola dzialaja troche na innych zasadach,

bowiem przyjmowane sa dzieci spoza gminy.

Gmina Ksawerów ma podpisane porozumienie ze Rzgowem, Pabianicami, Lodzia na przyjmowanie

dzieci do oddzialów przedszkolnych.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - powiedziala, ze nalezy miec nadzieje, ze od wrzesnia sytuacja

w przedszkolach troche sie rozjasni. Bardzo duze koszta zwiazane sa z utrzymaniem

przedszkolaków.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.2

Wójt Gminy Maria Kopczewska - projekt uchwaly dotyczy wspólfinansowania dokumentacji na

ul. Jana Pawla II i ul. Nowotki. Udzieli sie w 2010 r. pomocy finansowej do wysokosci 70 455 zl

na wykonanie dokumentacji technicznej dla realizacji przebudowy ul. Jana Pawla II i ul. Nowotki w

Ksawerowie.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.3

Wójt Gminy Maria Kopczewska - projekt uchwaly dotyczy wyrazenia zgody na odplatne nabycie

od Pana Andrzeja Krajewskiego odcinka sieci wodociagowej o dlugosci 108,80 m o rozmiarze 090

PE usytuowanej w ul. Tymiankowej w Ksawerowie na dzialkach o numerach ewidencyjnych: 364 i

359/35. Wartosc odplatnego nabycia odcinka sieci wynosi 1,22 brutto.



Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.4 - 3.5 - 3.6 - 3.7 - 3.8

Skarbnik Robert Zwierzynski - przedmiotowe uchwaly dotycza wlaczenia darowizn do budzetu

Gminy Ksawerów przez mieszkanców Gminy Ksawerów oraz przez mieszkanców miasta Lodzi,

którzy maja dzialki na terenie Gminy Ksawerów.

Projekt uchwaly 3.4. - 4850 zl - mieszkancy ul. Suchej 15a

Projekt uchwaly 3.5. - 700 zl - mieszkaniec ul. Suchej 34 - Adam Wierzchowski

Projekt uchwaly 3.6. - 2 058 zl - mieszkaniec ul. Wschodniej 32 - Dariusz Kowalski

Projekt uchwaly 3.7. - 1 500 zl - mieszkaniec Lodzi, ul. Dlugosza 1/5 m 17 - Kamil Józwiak

Projekt uchwaly 3.8. - 3 000 zl - mieszkanka ul. Spóldzielczej 11 - Jolanta Brych

Radna Helena Rusak - zapytala dlaczego wystepuja takie róznice w kwotach darowizn i na jakie

zadania sa przeznaczone te darowizny?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - róznice w kwotach wynikaja z wplat do komitetów, z

przeznaczeniem na cele inwestycY.ine.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly .

. Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 4.

Radny Zbigniew Pluta - zapytal jak dlugo potrwajajeszcze prace na Malym Skrecie?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - jutro o godz. 14:00 odbedzie sie odbiór ul. Maly Skret. Na ul.

Maly Skret jest znacznie lepsza nawierzchnia. Gruby tluczen zostal rozsypany i wypelniony

drobnym. Obecnie jest walcowany teren. Natomiast ul. Sucha nie nadaje sie do obioru.

Radna Helena Rusak - powiedziala, ze w zwiazku z usunieciem pojemników na selektywna

zbiórke z ul. Bocznej i ul. Andromedy - mieszkancy zadaja pytanie gdzie moga skladowac

plastikowe butelki ?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - zgodnie z nowym regulaminem firmy sa zobowiazane

sprzedawac indywidualnym odbiorcom worki na odpady.



Wiceprzewodniczacy Piotr Kuznicki - zapytal o wplate do kasy 3 000 zl, dokonana przez tescia.

Do dnia dzisiejszego nie zostala podjeta uchwala.

Skarbnik Robert Zwierzynski - wplata tescia pana Piotra zostala dokonana w 2010 r., a uchwala

zostala podjeta w 2009 r. Wplata powinna byc uiszczona w roku ubieglym, co nie zostalo zrobiono.

Podjeta uchwala powinna zostac z dniem 31.12.2009 r. wycofana. W zwiazku z tym po raz drugi

nie moze zostac zrobiona darowizna na te sama osobe.

Wiceprzewodniczacy Piotr Kuznicki - uchwala nie mogla byc podjeta, skoro kwota nie zostala

wplacona.

Skarbnik Robert Zwierzynski - najpierw podejmuje sie uchwale, a nastepnie wplacane sa srodki

finansowe. Umowa darowizny zostala podpisana. Plan na darowiznach nie zostal wykonany w

kwocie 3 000 zl. W tym roku jest nadplata. Rok 2009 jest juz zamkniety, w zwiazku z tym nie

mozna dokonac zmian w budzecie.

Ad. 5.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak o godz. 10:40 zamknal wspólne posiedzenie Stalych

Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:
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Zalaczniki:

1. Lista obecnosci radnych.

2. Lista gosci.

3. Projekty uchwal na LXII Sesje Rady Gminy Ksawerów.


